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Siqi Zeng 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zeng specializes in IP transactions, IP litigation, IP-related dispute resolution, and IP compliance.  

Ms. Zeng has handled intellectual property disputes on behalf of clients involving a variety of fields 

such as games, computer science, and trade secrets and has participated in handling copyright, 

trademark, and anti-unfair competition-related disputes.  Her legal services include drafting and 

reviewing legal documents, intellectual property project compliance, and legal research on Chinese 

laws and policies.  Ms. Zeng also has experience in IP transactions, especially in contract reviews 

and IP due diligence, has assisted clients in reviewing contracts relating to technology licenses, 

technology transfers and cooperative development, and has assisted in building IPR systems. 

EDUCATION 
Ms. Zeng received a bachelor's degree in Intellectual Property in 2019 from Nanchang University and 

an LL.M. degree in Intellectual Property from Xiamen University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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曾思齐 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

曾思齐女士的主要执业领域为知识产权交易、知识产权相关的争议解决和诉讼业务以及知识

产权合规等。曾女士曾代表客户处理过涉及游戏、计算机软件、商业秘密等多个领域的知识

产权纠纷，参与处理商标侵权、著作权侵权以及反不正当竞争相关纠纷，曾负责法律文件起

草与审阅、知识产权项目合规以及法律和政策研究等工作。曾女士也在知识产权交易，尤其

是合同审阅、法律尽职调查方面具有一定经验，协助客户处理涉及技术许可项目、技术转让

项目、合作开发项目等领域合同审阅，帮助客户开展知识产权制度建设。 

教育背景 

曾思齐女士于 2019 年获得南昌大学法学院知识产权学士学位，后于 2022 年获得厦门大学知

识产权研究院知识产权法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


